



Tel.: + 49 (0) 3834 420-1278
 Fax: + 49 (0) 3834 420-1279
 E-Mail: zpa@uni-greifswald.de

ANTRAG AUF ANMELDUNG VON ZUSATZFÄCHERN
REGISTRATION REQUEST FORM FOR ADDITIONAL SUBJECTS

Wintersemester
Winter Semester

Sommersemester
Summer Semester

Name, Vorname
Surname, First Name _____

Matrikelnummer
Student ID Number

--	--	--	--	--	--	--	--

Abschluss
Type of Degree _____

Studiengang
Degree Course _____

Hiermit beantrage ich die Anmeldung zu folgender / folgenden Prüfung/en:
I would like to register for the following additional subject/s:

aus dem Studiengang / Abschluss <i>from the Degree Course / Type of Degree</i>	Prüfung <i>Exam</i>	Prüfer*innen <i>Examiner/s</i>	ECTS-Punkte <i>Credit Points</i>

Datum, Unterschrift Studierende*r
Date, Signature Student

Hinweise / Informationen zum Antrag auf Anmeldung von Zusatzfächern an der Universität Greifswald

Die nachfolgenden Informationen sind allgemeiner Art und entbinden die Studierenden nicht von ihren Mitwirkungspflichten, wie z. B. dem Lesen der einschlägigen Prüfungs- und Studienordnungen.

- Studierende können sich in weiteren Fächern an der Universität Greifswald einer Prüfung unterziehen (Zusatzfächer). Es gelten die Prüfungsleistungen und Prüfungsanforderungen **der jeweiligen Fachprüfungsordnung**. Die Ergebnisse der Prüfungen in diesen Fächern werden bei der Festsetzung der Gesamtnote **nicht berücksichtigt**.
- Dieser Antrag ist spätestens mit der Beantragung der **letzten Prüfungsleistung** beim Zentralen Prüfungsamt einzureichen.
- Eine nicht bestandene Prüfung in einem Zusatzfach kann **zweimal wiederholt** werden.
- Die Prüfungsergebnisse der Zusatzfächer werden in das **Transcript of Records** aufgenommen.

*Sollten Sie noch Fragen haben, können Sie sich gerne an die Mitarbeiter*innen des Zentralen Prüfungsamts wenden (zpa@uni-greifswald.de oder + 49 (0) 3834 420-1278).*

Information: Registration Request Form for Additional Subjects at the University of Greifswald

The following information is general and does not release the students from their duty to inform themselves, for example reading the relevant Study and Examination Regulations.

- The student may sit examinations in additional subjects at the University of Greifswald. The examinations and examination requirements are subject to the **respective Fachprüfungsordnung** (Subject-Specific Examination Regulations). The results of the examinations in these subjects shall **not be included** in the calculation of the overall mark.
- This request form must be submitted to the Central Examination Office by the date on which the student registers for his*her **last examination**.
- A failed examination in an additional subject may **be retaken twice**.
- The examination results in the additional subjects are stated in the **Transcript of Records**.

If you have further questions, do not hesitate to contact the staff members of the Central Examination Office (zpa@uni-greifswald.de or + 49 (0) 3834 420-1278).